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Verslag van de Algemene LedenVergadering BVME van 15 februari 2016. 
Verslagdatum:   16-02-2016 
Locatie:     Bovenzaaltje van De Hongerman 
Aanwezig:    31 leden  
Afmeldingen:     van den Boom en de Moor 
Bestuur:     Bram Soetendal, Sjef Bergers, Theresa Foks, Bert Eshuis en 

Boudewijn Raessens 
 

1. Opening en vaststelling van de agenda. 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Hij laat een 
aantal onderwerpen de revue passeren: 

• De BVME is opgericht in juni 1976. Dit jaar dus het 40-jarig jubileum. 
• Afgelopen jaar 4 x Molletin 
• De BVME behartigt de belangen van de leden in de wijk, bijv. bij actie tegen 

geluidsoverlast A270 en het kandelaberen van de bomen in de wijk 
• De BVME houdt de website bij, ter info van de bewoners 
• De cijfers uit 2013 geven aan dat de wijk toen 40 1-persoons huishoudens had op 

een totaal van 233 bewoners. De “belangen” van de wijk worden geleidelijk 
anders door vergrijzing, maar we moeten ook de jongere generaties niet 
vergeten. 

• We organiseren maandelijks koffie-ochtenden als ontmoetingsmoment 
• We geven een buurtinformatiegids uit, jaarlijks voor de leden 
• Het contact met de gemeente loopt stukken beter dan enkele jaren geleden 
• Er wordt gewerkt aan de mogelijke invoer van een What’s-App-groep voor 

buurtveiligheid 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Notulen Algemene LedenVergadering van 2 februari 2015. 
Het verslag wordt goedgekeurd, met dank aan de secretaris Bert Eshuis. 
 
3. Verslag activiteiten bestuur. 
Het bestuur laat zich leiden door het thema “Leefbaar – Veilig – Groen” en is actief 
geweest op de volgende gebieden: 

• VSP2 – reeds lang geleden is de BVME uitgenodigd geweest door de gemeente 
om deel te nemen in  een klankbordgroep. Daar is echter nooit meer bericht over 
ontvangen. De BVME heeft zich uit tijdsdruk aangesloten bij de actiegroep vanuit 
de Zuiderklamp bin het indienen van een bezwaarschrift tegen de aanleg van een 
nieuwe weg van Goossens naar de Meijerijlaan; dit uit vrees dat de volgende fase 
zal bestaan uit een forse toename van verkeer over de Geldropsedijk. 

• De BVME heeft zich aangesloten bij de protesten tegen het lawaaioverlast van 
de A270 door de hoge snelheid van het verkeer. De verwachting is momenteel 
dat de snelheid zal worden verlaagd. 

• De nieuwe Buurtinformatiegids is uitgegeven, alleen voor leden. 
• De Commissie Burenhulp is bezig geweest met het organiseren van de 

maandelijkse koffie-ochtenden; opkomst gemiddeld tussen 20 en 25 
personen. Een van de leden van de commissie heeft zich aangemeld voor de 
cursus VOA (Vrijwillige Ouderen Adviseur in het kader van de WMO) 

• De invoering van de afvalklustering is goed verlopen, dankzij de goede 
contacten met de gemeente. 

• In het najaar is voor het eerst de actie “ME aan de kook” gehouden. De 
organisatie en de deelnemers waren erg enthousiast: het was een succes. 

• De Buurtpreventie is weer geactiveerd. Er waren tot nu toe geen signalen uit de 
wijk, maar het What’s-App-alarmering is een goede reden om weer in actie te 
komen om te kijken of dit voor de wijk realiseerbaar is. 
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• We streven naar het plaatsen van een 30-km-bord bij de ingang van de wijk 
vanuit de Arnold Pootlaan. Er wordt regelmatig veel te hard gereden. 

• Ontwikkeling ME 63 – Het bestuur gaat uit van “Groen – Veilig – Passend in de 
wijk”. Gemeente heeft Voorontwerp Bestemmingsplan vastgesteld en een 
Beeldkwaliteitsplan 
 
(2e versie). Het wachten is op de gemeente die moet komen met het definitieve 
voorstel tot wijziging van het bestemmingsplan. 
Het bestuur heeft naar de gemeente gereageerd op het Voorontwerp 
Bestemmingsplan: liever groen dan bebouwing. 
Er wordt toelichting gegeven op de rol die Theresa Foks als privépersoon-met-
eigen-belangen speelt, naast haar rol als bestuurslid van de BVME.  
Zowel binnen het bestuur als tussen de leden blijven er verschillen in opvattingen 
en interpretaties bestaan. 
De gemeente wil ook onderzoek doen naar vleermuizen in de oude schuur. 
à  Op verzoek vanuit de vergadering zal het bestuur voortaan alle 
informatie integraal doorsturen naar de leden. 

• Overlast van berken: het bestuur heeft in een Molletin gepubliceerd wat de 
bewoner(s) formeel kan/kunnen doen richting gemeente. Overigens is het altijd 
goed dat men overlast van welke aard ook meldt bij de gemeente. 

• Hoe ver de gemeente is met het overdragen van het onderhoud van 
gemeentelijk groen aan de bewoners is onbekend. 

• Het bestuur heeft een enquête gehouden onder de bezitters van zonnepanelen.  
19 bewoners hebben gereageerd en de tevredenheid over de opbrengsten was 
unaniem. 

• Albert Schepers heeft aangeboden voorlichting te geven aan een groep 
belangstellenden uit de wijk over beveiliging van de woning, o.a. Domotica – zie 
punt 4. 

• Vanuit de vergadering worden zorgen geuit over de staat van de bestrating in de 
wijk; hier en daar verzakt het, ontstaan plassen en raakt het materiaal los. De 
gemeente heeft aangegeven dat men niet investeert alvorens de riolen moeten 
worden vervangen. 
à  Het bestuur zal nog eens overleggen met de gemeente. 

 
4. Verslag activiteiten commissies. 

• Burenhulp (= Theresa Foks, Corrie Eshuis en Johan de Moor) zie ook punt 3,  
burenhelpers,  
enquête over ervaringen van de burenhelpers (er zit iets groei in de vraag naar 
hulp), buurtinformatiegids uitgegeven (alleen voor leden)  
de koffieochtenden organiseren (waarbij meestal korte presentaties werden 
gegeven over diverse onderwerpen) 

• Buurtpreventie (= Dirk Sinnema) zie ook punt 3.  
In het Molletin is gepubliceerd wat de bedoeling is.  
à   Het bestuur zal een mailing sturen aan de leden waarin kan worden 
aangemeld voor de What’s-App-groep en kan worden aangegeven of men 
belangstelling heeft voor een voorlichting door Albert Schepers. 

• Activiteiten. De commissie is slapende, maar zal worden gewekt voor het 40-
jarig jubileum van de BVME in 2016. 

• Techniek. Op de website worden enkele positieve ervaringen vermeld die 
bewoners hebben met leveranciers en/of dienstverleners; dit is zonder vermelding 
van namen – meer info bij Sjef Bergers. Verzoek aan bewoners om goede 
ervaringen te melden om ze op te gaan nemen op de website. 

 
5. Financieel verslag. 

Toelichting door de penningmeester (Sjef Bergers): inkomsten en begroting 
gebaseerd op 159 leden.  
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6.  Verslag kascommissie. 
De kascommissie bestaande uit Jip Stevens en Johan de Moor hebben de 
kascontrole uitgevoerd en de administratie correct bevonden. Zij adviseren aan 
het bestuur om de penningmeester decharge te verlenen. Het bestuur neemt het 
advies over.  

 
7.  Begroting 2016. 
  De begroting is ruim. Voor het vieren van het jubileum is genoeg geld in kas. 
 
 
 
8.  Bestuursbeleid komende periode. 
  In voorgaande punten is reeds uitvoerig ingegaan op dit onderwerp – zie hiervoor 

punten 3 en 4, en de opmerkingen over het jubileum. 
 
9.  Verkiezing/benoeming leden bestuur en commissies. 

Sjef Bergers was aftredend en herkiesbaar. Er hadden zich geen kandidaten 
gemeld. Het bestuur gaat door in de huidige samenstelling. 
 
Tijdens de vergadering is de kascommissie vergeten! Dat is nadien alsnog 
gedaan: Jip Stevens en Johan de Moor worden hartelijk bedankt. Komend jaar 
zullen Johan de Moor en Hein Kranen de taak op zich nemen. 

 
10. Rondvraag. 
 Schoonmaak-/Opruimdag: zullen we als ME weer meedoen? 
 à   Het bestuur onderneemt de nodige stappen hiervoor. 
  

Er is een “BuitenBeter”-app waarmee misstanden in de leefomgeving gemeld 
kunnen worden. Deze meldingen komen automatisch bij je eigen gemeente 
binnen. 
 
VSP2 -  Kan het bestuur alsnog de standpunten van de leden inventariseren? 

 à   Het bestuur onderneemt de nodige stappen hiervoor. 
 
 
 
Na de pauze, buiten de ALV om, hebben twee mensen van de gemeente Nuenen 
toelichting gegeven en vragen beantwoord met betrekking tot het VSP2, de 
gemeentelijke plannen met betrekking tot de “Lus” van Goossens naar de Meijerijlaan, 
en de mogelijke vervolgstappen en consequenties voor de omwonenden van de 
Geldropsedijk. 
 
 

 

 


